
PROTOKÓŁ NR 40/2005 
POSIEDZENIA KOMISJI OCHRONY CYWILNEJ,  

ZAGROŻEŃ NADZWYCZAJNYCH I ADMINISTRACJI ZESPOLONEJ  
z dnia 28.11.2005 r. 

 
Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15.00. W posiedzeniu udział wzięło 6 członków komisji,  
a także Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska, Sekretarz Powiatu Jerzy Herwart (lista 
obecności - zał. nr 1). Posiedzenie otworzyła, stwierdziła quorum i obrady poprowadziła 
Przewodnicząca Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej Gabriela Kotowicz. Głównym punktem posiedzenia było zajęcie 
stanowiska przez radnych w sprawie projektów uchwał na XXIX sesję Rady Powiatu  
w Gryfinie. 
 
Porządek obrad 40 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty (porządek obrad – zał. nr 2). 
 
Protokół nr 39 posiedzenia Komisji Ochrony Cywilnej, Zagrożeń Nadzwyczajnych  
i Administracji Zespolonej został przyjęty jednogłośnie. 
 
Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami i wykonania uchwał 
Rady Powiatu. (druk nr 1/XXV) 
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, o trudności pieniężne  
w sfinansowaniu planów finansowych jednostek budżetowych. 
 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska wyjaśniła, że w związku z opóźnieniami ze strony 
Urzędu Wojewódzkiego w przekazaniu zwrotu wkładu Unii Europejskiej w realizacji 
projektów unijnych, Zarząd Powiatu podjął decyzję o przedłużeniu umowy kredytu  
na rachunku bieżącym do 31 grudnia 2005 r. Na dzień dzisiejszy przelana została kwota  
w wysokości 600.000 zł  za projekt budowy windy. 
 
Na posiedzenie komisji o godz.15.10 przyszedł p. Radny Ryszard Laska. 
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, kim jest Tomasz Soroko? 
 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska odpowiedziała, iż jest to mieszkaniec Powiatu 
Gryfińskiego, który złożył kilkanaście wniosków m.in. na dofinansowania, które przekazano 
do poszczególnych dysponentów i w miarę możliwości zostały uwzględnione i wprowadzone 
do projektu budżetu na 2006 rok.  
 
Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, w jakiej wysokość karę będzie 
musiał zapłacić Powiatowy Zarząd Dróg za nieprawidłowe wycięcie dwóch drzew. 
 
Wicestarosta Gryfiński Józef Ruciński wyjaśnił, iż sprawa nie została jeszcze 
rozstrzygnięta, ale wysokość kary może sięgnąć kwoty 800 000 zł. Zarząd postanowił 
utworzyć rezerwę celową w budżecie Powiatowego Zarządu Dróg w celu zagwarantowania 
środków na poczet ewentualnych kar za wycięcie drzew. 
 
Na posiedzenie komisji o godz. 15.15 przyszedł p. Radny Maciej Racinowski. 
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Przewodnicząca Komisji Gabriela Kotowicz zapytała, czego dotyczyła korespondencja  
z panią Teresą Duniec-Łukszą. 
 
Wicestarosta Gryfiński Józef Ruciński wyjaśnił, że pani Łuksza zajmuje się 
ubezpieczeniami pracowniczymi i część pracowników Starostwa po wygaśnięciu terminu 
umowy nie przedłużyła ubezpieczenia na kolejny rok, co wywołało pretensje w/w pani, które 
ukazały się w lokalnej prasie.  
 
Sekretarz Powiatu Jerzy Herwart dodał, iż ubezpieczenia majątkowe odbywają  
się w drodze przetargów. Natomiast ubezpieczenia grupowe pracowników dokonuje się 
według woli każdego pracownika.  
 
Radny Ryszard Laska zapytał, o harmonogram otrzymywania dotacji przez SPZZOZ. 
 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska odpowiedziała, iż zostało skierowane pismo przez 
Dyrektora SPZZOZ w Gryfinie do Kancelarii Radcy Prawnego – S. Sasińskiego działającego 
w imieniu wierzyciela SPZZOZ w Gryfinie, w którym został przedstawiony harmonogram 
otrzymywania dotacji przez SPZZOZ przyznawanych przez Powiat Gryfiński na podstawie 
uchwał Rady Powiatu w Gryfinie.  
 
Radny Maciej Racinowski zapytał, kiedy i w jakiej formie odbędzie się poinformowanie  
o zbyciu oraz wydzierżawieniu części sprzętu medycznego będącego na wyposażeniu 
szpitala. 
 
Wicestarosta Gryfiński Józef Ruciński odpowiedział, że te sprawy reguluje uchwała Rady 
Powiatu w sprawie trybu i zasad postępowania samodzielnych publicznych zakładów opieki 
zdrowotnej, dla których Powiat Gryfiński pełni funkcje organu założycielskiego przy zbyciu, 
wydzierżawieniu i wynajęciu majątku trwałego będącego majątkiem własnym zakładów 
(otrzymanym i zakupionym). Czynności związanych ze sprzedażą sprzętu jeszcze nie podjęto. 
 
Wicestarosta Gryfiński J. Ruciński poinformował, iż w dniu dzisiejszym pozytywnie został 
rozstrzygnięty przetarg na sprzedaż nieruchomości na ul. Flisaczej. 
  

Komisji przyjęła sprawozdanie. 
 

Na posiedzenie komisji o godz. 15.25 przyszli p. Radny Stanisław Szymoniak i p. Radny Adam 
Nycz. 
 
 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zlecenia organizacji 
pozarządowej realizacji zadania z zakresu pomocy społecznej pod nazwą: 
„Prowadzenie i rozwój infrastruktury Domu Pomocy Społecznej o zasięgu 
ponadgminnym w Moryniu”(druk nr 2/XXIX). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 6 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
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2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie likwidacji jednostki 
organizacyjnej powiatu pod nazwą Dom Pomocy Społecznej w Moryniu (druk  
nr 3/XXIX).  

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 6 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 
 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na oddanie na 
okres 5 lat w użyczenie nieruchomości oznaczonych nr działek: 236/1 o pow. 208 m2, 
235/1 o pow. 152m2, 133 o pow. 12,707m2, 210 o pow. 195 m2, 232/1 o pow. 1.062 
m2, położonej w obrębie 3, miasta Moryń, stanowiących własność Powiatu 
Gryfińskiego (druk nr 4/XXIX). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 6 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
części nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 5/XXIX). 

 
Posiedzenie opuścił p. Radny Stanisław Szymoniak. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

Posiedzenie opuściła p. Przewodnicząca Gabriela Kotowicz, w imieniu której dalsze 
obrady poprowadzi p. Radny Maciej Racinowski. 
 
5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyznania pierwszeństwa  

w nabyciu lokalu znajdującego się w budynku przy ul. Niepodległości 28, 
stanowiącym własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 6/XXIX). 

 
Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 

(przy 3 za, 1 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie przyznania pierwszeństwa  
w nabyciu lokalu znajdującego się w budynku przy ul. Niepodległości 28, 
stanowiącym własność Powiatu Gryfińskiego (druk nr 7/XXIX). 

 
Na posiedzenie wrócił p. Radny Stanisław Szymoniak. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż  

w drodze bezprzetargowej dwóch lokali użytkowych stanowiących własność Powiatu 
Gryfińskiego (druk nr 8/XXIX). 

 
Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 

 (przy 4 za, 1 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
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8. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na zmianę § 6 
umowy użyczenia zawartej w dniu 12.01.2004 r. pomiędzy Powiatem Gryfińskim,  
a Gminą Mieszkowice (druk nr 9/XXIX). 

 
Wicestarosta Gryfiński Józef Ruciński wyjaśnił, iż Burmistrz Mieszkowic wystąpił  
o zmianę zapisu w umowie terminu użyczenia z nieokreślony na oznaczony na 8 lat, 
zmiana podyktowana jest wymogami unijnymi. 
 
Posiedzenie opuścił p. Radny Stanisław Szymoniak. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
9. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie wyrażenia zgody na przekazanie 

na rzecz Gminy Cedynia w drodze darowizny, nieruchomości oznaczonej jako działka 
nr 332 o pow. 0,2438 ha, położonej w obrębie 3 miasta Cedynia, stanowiącej własność 
Powiatu Gryfińskiego (druk nr 10/XXIX). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

10. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie o zmianie uchwały w sprawie utworzenia 
jednostki budżetowej pod nazwą „Powiatową Zarząd Dróg w Gryfinie (druk  
nr 11/XXIX). 

 
Radny Adam Nycz wyjaśnił, iż projekt uchwały ma charakter techniczny i wynika  
z konieczności dostosowania określeń zawartych w zmieniających się aktach prawnych  
i dokumentach organizacyjnych będących podstawą działalności Powiatowego Zarządu 
Dróg w Gryfinie. 
  

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
11. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany uchwały  

nr XXV/311/2005 Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 29 czerwca 2005 r. (druk  
nr 12/XXIX). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 4 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

12. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zasad i trybu przyznawania 
stypendium Starosty Gryfińskiego dla uczniów szkół Ponadgimnazjalnych,  
dla których organem prowadzącym jest Powiat Gryfiński (druk nr 13/XXIX). 

 
Na posiedzenie wrócił p. Radny Stanisław Szymoniak. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
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13. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 14/XXIX). 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

14. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 
Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 15/XXIX). 

 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska wyjaśniła, że zmiany w planie dochodów  
i wydatków związane są ze zmianą umów na dofinansowanie projektów w ramach 
rozwoju zasobów ludzkich 2004-2006, w których zmieniono beneficjenta na Powiatowy 
Urząd Pracy w Gryfinie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
15. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 16/XXIX). 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
16. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 17/XXIX). 
 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska wyjaśniła, że w związku z kolejną ratą 
dotyczącą ubezpieczenia mienia powiatu odpowiednimi kwotami zostaną obciążone 
jednostki organizacyjne. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
17. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 18/XXIX). 
 

Radny Maciej Racinowski poprosił o wyjaśnienie przyczyny niewykorzystania środków 
w wysokości 62.668,02 zł pozostałej po ostatecznym rozliczeniu projektu stypendialnego 
EFS dla uczniów i studentów na rok 2004/2005. 
 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska oznajmiła, że przed sesją Rady Powiatu 
zostanie doręczona wszystkim radnym informacja odnośnie przyczyn niewykorzystania 
w/w kwoty. 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 (przy 3 za, 2 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
18. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 19/XXIX). 
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Radny Ryszard Laska zapytał, co to za stanowiska pracy wykonane przez P.P.H.  
„OZI” s.c.  
 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska poinformowała, iż zmiany w planie dochodów 
i wydatków dokonuje się w związku z trzema umowami podpisanymi przez Powiat 
Gryfiński z Państwowym Funduszem Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na realizację 
różnych projektów, w tym między innymi na wyposażenie 9 nowych stanowisk pracy  
dla osób niepełnosprawnych, wykonanego przez P.P.H. „OZI” s.c. Jest to szczególny 
zakład - zakład pracy chronionej – jedyny w powiecie. 
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
19. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 20/XXIX). 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 (przy 4 za, 1 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
20. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmian budżetu Powiatu 

Gryfińskiego na rok 2005 r. (druk nr 21/XXIX). 
 

Komisja przyjęła większością głosów przedstawiony projekt uchwały 
 (przy 3 za, 2 wstrzymujący się, 0 przeciw). 

 
21. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie zmieniający uchwałę Nr XX/246/2004 

Rady Powiatu w Gryfinie z dnia 15 grudnia 2004 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
Powiatu Gryfińskiego na 2005 r. (druk nr 22/XXIX).  

 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska poinformowała, że zmiany kwot dotacji 
zapisane w uchwale budżetowej wymuszają zmiany w treści uchwały budżetowej. 

 
Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 

(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
 

22. Projekt uchwały Rady Powiatu w Gryfinie w sprawie zmiany planu przychodów  
i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym  
i Kartograficznym na rok 2005 (druk nr 23/XXIX).  

 
Skarbnik Powiatu Lilianna Ochmańska poinformowała, że zmiany dotyczą planu 
przychodów i wydatków Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym  
i Kartograficznym na rok 2005, który początkowo nie był uchwalony wraz z budżetem 
powiatu, gdyż zapis mówił, iż jest to państwowy fundusz. Zapis uległ zmianie i środki 
funduszu zasilają budżet powiatu, z którego finansowane są całe zasoby geodezyjno 
-kartograficzne.  
 

Komisja przyjęła jednogłośnie przedstawiony projekt uchwały 
(przy 5 za, 0 wstrzymujący się, 0 przeciw). 
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23. Sprawy różne, informacje, wolne wnioski. 
 
Radny Stanisław Szymoniak poinformował o niepokojących plotkach krążących na temat 
rzekomych planów likwidacji szkoły w Mieszkowicach. Jednocześnie radny poprosił  
o pomoc pozostałych radnych w dementowaniu tychże plotek. 

 
 
Posiedzenie zakończono. 

 
 
 

Protokół sporządziła: 
  
Dominika Konopnicka 
 
 
 Przewodnicząca Komisji  
 
 Gabriela Kotowicz 

 


